



BANNED TOYS

August 2011

<p>Name of Toy : Roary – The Racing Car Item No : P0499 Brand Name : --- Manufacturer : --- Country of Origin : China الصين Report No. : TR-09980 Report Date : 27/07/2011 Hazard : ---</p> <p>اسم اللعبة: رقم العينة: العلامة التجارية: الجهة المصنعة: بلد المنشأ: رقم التقرير: تاريخ التقرير: المخاطر:</p> <ul style="list-style-type: none"> • احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر الرصاص بحيث تعبت المعدل المسموح به (90 ملغ/كجم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص إلى الجسم تتركب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال. (BS EN-71 Part 3:1995 + Corr. 1: 2006) • The toy contains high levels of Lead, which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg). High levels of Lead are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (BS EN-71 Part 3:1995 + Corr. 1: 2006) 	
<p>Name of Toy : Electronic Intercom Set Item No : 1008B Brand Name : Jufeng Toys Manufacturer : --- Country of Origin : China الصين Report No. : TR-09882 Report Date : 27/07/2011 Hazard : ---</p> <p>اسم اللعبة: رقم العينة: العلامة التجارية: الجهة المصنعة: بلد المنشأ: رقم التقرير: تاريخ التقرير: المخاطر:</p> <ul style="list-style-type: none"> • الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند دورة منفردة واحدة (L_{pA}) تتجاوز حد 80 ديسيبل "وحدة قياس الصوت" المسموح به في المعايير القياسية (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) • The A-weighted emission sound pressure level (L_{pA}) produced by the toy or its components exceeds the limit of 80 dB when measured in a free field as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	
<p>Name of Toy : Funny Toys – Speedy Shooter Item No : 5200 Brand Name : --- Manufacturer : --- Country of Origin : China الصين Report No. : TR-09884 Report Date : 27/07/2011 Hazard : ---</p> <p>اسم اللعبة: رقم العينة: العلامة التجارية: الجهة المصنعة: بلد المنشأ: رقم التقرير: تاريخ التقرير: المخاطر:</p> <ul style="list-style-type: none"> • طول المقذوف المزود بمنطقة تصادم مصنوعة من شفاط. هي 50 ملم، وهي أقل من 57 ملم المطلوبة بحسب المعايير القياسية. المقذوفات المزودة -بشفاط- يمكن أن تسبب الاحتراق و من المهم أن يكون طولها كافيًا بحيث يكون من الممكن أن تتم إزالتها إذا ما كانت تسد مجرى التنفس. (Clause 4.17.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) • The measured length of the projectiles with suction cup as impact area is 50 mm, which is less than 57 mm as required by the standard. Projectiles with suction cups can cause suffocation and it is important that the length of the projectile is sufficient that it can be removed if it is blocking the airway. (Clause 4.17.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	

Name of Toy : **Safety First Healthy Companion**
Item No : **767**
Brand Name : **Series Baby Ball**
Manufacturer : **---**
Country of Origin : **China** الصين
Report No. : **TR-09977**
Report Date : **25/07/2011**
Hazard :

اسم اللعبة :
رقم العينة :
العلامة التجارية:
الجهة المصنعة:
بلد المنشأ :
رقم التقرير :
تاريخ التقرير :
المخاطر :

• كسر / تشققات باللعبة أو بعض مكوناتها عند إخضاعها إلى فحص الارتطام بـ 1 كجم مما أدى إلى تكون أجزاء صغيرة.
" يجب أن تكون اللعبة قوية بما فيه الكفاية لتحتمل كافة الظروف التي من المحتمل أن تتعرض لها". (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
• اللعبة تشكل خطراً على الأطفال الذين لا يمكنهم الجلوس بدون مساعدة ذويهم - إذا وقع الطفل بينما تكون اللعبة داخل فمه -
(Clauses 5.8 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)

• The toy produces small parts when subjected to 1 kg. Impact test, The toy must have sufficient strength to resist the considerable wear and tear to which they are subjected. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
• The toy poses as impaction hazard for young children who are unable to sit up unaided. (Clause 5.8 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)



Name of Toy : **Magical Hen**
Item No : **5366**
Brand Name : **SS**
Manufacturer : **---**
Country of Origin : **China** الصين
Report No. : **TR-10014**
Report Date : **08/08/2011**
Hazard :

اسم اللعبة :
رقم العينة :
العلامة التجارية:
الجهة المصنعة:
بلد المنشأ :
رقم التقرير :
تاريخ التقرير :
المخاطر :

• الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند الذروة (L_{pC} peak) تتجاوز حد 115 ديسبل "وحدة قياس صوت" المسموح به في المعايير القياسية.
(Clauses 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)

• The C-weighted peak emission sound pressure level, L_{pC} peak, produced by the toy exceeds the limit of 115 dB, as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)



Name of Toy : **Vehicle Cartoon**
Item No : **2515C**
Brand Name : **Mei Keng Di**
Manufacturer : **---**
Country of Origin : **China** الصين
Report No. : **TR-10011**
Report Date : **07/08/2011**
Hazard :

اسم اللعبة :
رقم العينة :
العلامة التجارية:
الجهة المصنعة:
بلد المنشأ :
رقم التقرير :
تاريخ التقرير :
المخاطر :

• الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند الذروة (L_{pC} peak) تتجاوز حد 115 ديسبل "وحدة قياس صوت" المسموح به في المعايير القياسية.
(Clauses 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)

• The C-weighted peak emission sound pressure level, L_{pC} peak, produced by the toy exceeds the limit of 115 dB, as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)





Name of Toy : **Evil – Spider**
Item No : **0928**
Brand Name : **WY**
Manufacturer : **---**
Country of Origin : **China** الصين
Report No. : **TR-10036**
Report Date : **09/08/2011**
Hazard :

اسم اللعبة :
رقم العينة :
العلامة التجارية:
الجهة المصنعة:
بلد المنشأ :
رقم التقرير :
تاريخ التقرير :
المخاطر :

• احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر الكروم بحيث تمتعت المعدل المسموح به (60 ملج/كجم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الكروم إلى الجسم ترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال. (BS EN-71 Part 3:1995 + Corr. 1: 2006)
• The toy contains high levels of Chromium, which exceeds the permissible limit as required by the standard (60 mg/kg). High levels of Chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (BS EN-71 Part 3:1995 + Corr. 1: 2006)



<p>Name of Toy : Ball</p> <p>Item No : Y5146</p> <p>Brand Name. : YH</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China الصين</p> <p>Report No. : TR-10052</p> <p>Report Date : 09/08/2011</p> <p>Hazard :</p> <p>• الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند دورة منفردة واحدة ($L_{pA,1s}$) تتجاوز حد 85 ديسبل "وحدة قياس الصوت" المسموح به في المعايير القياسية. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• انفصال أحد مكونات اللعبة (الجزء الذي يصدر الصوت) عند تعريضها لاختبار الشد بقوة 90 نيوتن، مكوناً جزءاً صغيراً من الممكن أن يسبب الاختناق و كما هو معروف فإن الأطفال لديهم عادة وضع الأشياء في أفواههم. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• The A-weighted emission sound pressure level ($L_{pA,1s}$) produced by the toy or its components exceeds the limit of 85 dB when measured in a free field as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• The grippable component of toy (sound producing part) detached and produces small parts when subjected to tension force of 90 Newton. Small parts may cause suffocation or asphyxiation and ingestion as young children have a well-known habit of putting things into their mouth. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>العلامة التجارية:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : Ball</p> <p>Item No : YH</p> <p>Brand Name. : SS</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China الصين</p> <p>Report No. : TR-10053</p> <p>Report Date : 09/08/2011</p> <p>Hazard :</p> <p>• الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند دورة منفردة واحدة ($L_{pA,1s}$) تتجاوز حد 85 ديسبل "وحدة قياس الصوت" المسموح به في المعايير القياسية. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• انفصال أحد مكونات اللعبة (الجزء الذي يصدر الصوت) عند تعريضها لاختبار الشد بقوة 90 نيوتن، مكوناً جزءاً صغيراً من الممكن أن يسبب الاختناق و كما هو معروف فإن الأطفال لديهم عادة وضع الأشياء في أفواههم. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• The A-weighted emission sound pressure level ($L_{pA,1s}$) produced by the toy or its components exceeds the limit of 85 dB when measured in a free field as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• The grippable component of toy (sound producing part) detached and produces small parts when subjected to tension force of 90 Newton. Small parts may cause suffocation or asphyxiation and ingestion as young children have a well-known habit of putting things into their mouth. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>العلامة التجارية:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : Lovely Collection</p> <p>Item No : ---</p> <p>Brand Name. : ---</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China الصين</p> <p>Report No. : TR-10055</p> <p>Report Date : 09/08/2011</p> <p>Hazard :</p> <p>• الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند دورة منفردة واحدة ($L_{pA,1s}$) تتجاوز حد 85 ديسبل "وحدة قياس الصوت" المسموح به في المعايير القياسية. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• The A-weighted emission sound pressure level ($L_{pA,1s}$) produced by the toy or its components exceeds the limit of 85 dB when measured in a free field as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>العلامة التجارية:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : Baobei Zhiyue</p> <p>Item No : 2008B</p> <p>Brand Name. : Aaobei Zhiyue</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China الصين</p> <p>Report No. : TR-10045</p> <p>Report Date : 09/08/2011</p> <p>Hazard :</p> <p>• كسر / تشققات باللعبة أو بعض مكوناتها عند إخضاعها إلى فحص الارتطام بـ 1 كجم. مما أدى إلى تكون أجزاء صغيرة. " يجب أن تكون اللعبة قوية بما فيه الكفاية لتحمل كافة الظروف التي من المحتمل أن تتعرض لها". (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• اللعبة تشكل خطراً على الأطفال الذين لا يمكنهم الجلوس بدون مساعدة ذويهم - إذا وقع الطفل بينما تكون اللعبة داخل فمه - (Clause 5.8 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• The toy produces small parts when subjected to 1 kg. Impact test, the toy must have sufficient strength to resist the considerable wear and tear to which they are subjected. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• The toy poses as impaction hazard for young children who are unable to sit up unaided. (Clause 5.8 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>العلامة التجارية:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>الصين</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 

Name of Toy : **Balloons**
Item No : ---
Brand Name. : ---
Manufacturer : ---
Country of Origin : **China**
Report No. : **TR-10033**
Report Date : **09/08/2011**
Hazard :

الصين

اسم اللعبة:
رقم العينة:
العلامة التجارية:
الجهة المصنعة:
بلد المنشأ:
رقم التقرير:
تاريخ التقرير:
المخاطر:

• الأجزاء القابلة للزرع من اللعبة (الجزء الذي يوضع في الفم – لإصدار الصوت) تتخلل بكاملها في اسطوانة اختبار الأجزاء الصغيرة. من المهم في هذا النوع من الألعاب أن لا يكون الجزء الذي يوضع في الفم صغيراً بحيث يكون من الممكن أن ابتلعه أو استنشقه عن طريق الخطأ مما يسبب الاختناق.
(Clause 4.11 - BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)

- Removable sound producing part on the mouth pieces fits entirely within the small part cylinder.
It is essential that such toys are not so small that they can be unintentionally swallowed or inhaled causing the user to asphyxiate. (Clause 4.11 – EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)

